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L Stdmmans tippnande
Jonny Thour oppnade stiimman som ansigs vara behdrigen utlyst.

2 Val av mtitesordftirande, mritessekreterare och justerare/rtistrdknare

Till mdtesordforande valdes Jonny Thour.

Till motessekreterare valdes Viwi Hasselrot.

Till justerare/rostrd kna re va ldes Camilla Lindgren och Tonny Sel16n.

3 Bestdmmande av tid och plats ftir protokolliustering

Skickas till justerarna inom 1 vecka. Piskrift digitalt inom L0 dagar.

4 Fastst6llande av dagordning
Dagordningen faststd lldes.

5 Faststdllande av rtistlHngd

Noterades 16 ndrvarande r6stberdttigade medlemmar samt 6 fullmakter, sammanlagt 22 roster

6 Behandling av verksamhetsberHttelse for 2OL9

Verksamhetsberittelsen godkdndes och lades till handlingarna

7 Ftiredragning av revisorernas berdttelse
Vivvi Hasselrot ldste upp revisorernas berdttelse vilken lades till handlingarna

8 Fastst6llande av resultat- och balansrHkning

Resultat- och balansrdkningen faststdlldes och lades till handlingarna.

9 Friga om ansvarsfrihet ftir styrelsen

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet for de{ gingna verksamhetsSret.

10 lnkomna motioner och aktuella Srenden

Motion 1 Reparation bitbryggan Kdllviken: Bryggan har lossnat fr6n stolpen i den bortersta

dnden. Behover repareras innan den skadas ytterligare.

Marejke Wahlberg bedomde kostnaden till under 20 tkr. Vivvi Hasselrot konstaterade att det

finns utrymme i budgeten 2020 eftersom flera av de budgeterade dtgdrderna inte har utfdrts.

Stdmman var positiv till forslaget. Beslots att Marejke tar ledningen och samlar ihop nigra
frivilliga krafter redan i host, om vddret till6ter. sr vr
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LL Styrelsens ftirslag ftir verksamhetsplan ftir 2O2O

Styrelsen presenterade verksamhetsplanen fdr 2020. Styrelsens lSnga kamp att fA igenom en

skogsvSrdsplan diskuterades. Kristoffer Larsson rekommenderade att man kontaktar en person

som brukar anlitas av Olof Stenhammar.

LZ Styrelsens arvoden
Styrelsen har lagt fram ett forslag om hdjda arvoden f6r arbetad tid. Tidpunkt fdr inforande

foreslogs bli fr.o.m. l juli 2020.

P6 stdmman beslots att styrelsen skulle iterkomma med ett nytt forslag med en mer detaljerad

redovisning av vilka arbetsuppgifter som utfors, och hur mdnga timmar som 5tg5r. Man ska

sedan jdmfora den beriiknade kostnaden med vad det skulle kosta att kopa dessa tj6nster
externt, genom att ta in offerter av de fdretag som kan komma ifriga.

Dessutom f6reslogs det att stemman ska besluta om en fast summa (ej r6rlig) for
styrelsearvodet som styrelsen sen fordelar efter eget ansvar mellan styrelsemedlemmarna.

Det foreslogs dven att styrelsen genom Facebookgruppen Sddernds-Nytt skulle kunna frdga efter
frivilliga som kan utfora enklare arbetsuppgifter sdsom t.ex. satta upp sndkdppar, klippa grdset

vid stranden, dela ut information i brevlddorna m.m.

13 Fastst5llande av budget tdr 2O2O

Budgeten faststdlldes enligt styrelsens forslag.

L4 Faststdllande av debiteringslHngd tor 2O2O

Debiteri ngslii ngd e n faststii lldes.

L6 Val av styrelseordftirande bland valda Iedamtiter
Jonny Thour valdes till styrelseordforande for ett 5r.

L7 Val av styrelsesuppleanter ftir ett 6r

Nelly Jakobsson omvaldes till suppleant fdr ett 6r. Nicklas Jakobsson och Andreas Backelin

nyvaldes till suppleanter for ett 6r.

18 Val av revisor ftir tvi 5r

V6r ena revisor Tore Baars hade tdnkt ldmna sitt uppdrag men eftersom ingen ersdttare dnnu

har kunnat hittas har Tore gStt med pd att l6ta sig omvdljas, dock bara for ett 5r i stdllet for
normalt tv6 6r framSt.
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15 Val av styrelseledamtiter ftir tv6 5r

Jonny Thour och Hans Wallentin omvaldes till ledam6ter for tv6 6r. Ronnie Bergmark omvaldes

som ledamot pi ett 6r. Tonny Sell6n och Tore Wandel nyvaldes som ledamoter pe tve er.
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19 Val av revisorssuppleanter ftir ett 5r

Yenny Malekani och Per Moller valdes till revisorssuppleanter for ett 6r

20 Val av valberedning
Till valberedning valdes Marejke Wahlberg (sammankallande) samt Lycke Rydstrom och Anna

Soby.

2L dvriga frigor
Tv6 av vira gatlampor liings infarten har slocknat och behover bytas. Jonny Thour foreslog att
man passar p6 att byta ut glodlamporna i samtliga stolpar samtidigt. Det fanns dven forslag p6

att byta ut gl6dlamporna i Vattenfalls stolpar vid korsningarna Soderndsvdgen/Strandlinjevdgen,

Stra nd linjevdge n/So lovdgen och Stra nd I i njevdge n/H avsviksvdge n.

Jonny Thour berdttade for stdmman att styrelsen fattat misstanke om att vdrt 55 6r gamla

vattenledningssystem (bestiende av plastslangar med vdrmekablar p6 utsatta stdllen)

eventuellt slSpper ifr6n sig mikroplaster (mikroskopiska plastpartiklar) och ftalater (mjukgdrare

for plast och gummiprodukter). Man har ddrfor tagit prover pi dricksvattnet. Provsvaren visade

pd fdrekomst av dessa dmnen, men enligt laboratoriet Eurofins Environment Testing Sweden AB

iir niv6erna l6ga. Ndr man fr6gar Eurofins om det kan vara skadligt svarar de med att det iir inte
rapporterbara niv6er.

Ddrfor bestdmdes det att ta ytterligare prov s6 ndra brunnen som m6jligt for att jdmf6ra

proverna innan vattnet har cirkulerat i vattensystemet. Styrelsen 6terkommer i frSgan ndr

proverna iir utforda.

22 Mritets avslutande
Motesordforanden avslutade mdtet och tackade alla ndrvarande

Motesordforande Motessekretera re

3
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